
IZRAKSTS 
 

BIEDRĪBAS „LATVIJAS IN – LINE HOKEJA FEDERĀCIJA” 
biedru sapulces 
PROTOKOLS 

Notiek Zoom platformā. 
 

 
2023.gada 14.jūnijā        Nr. 2/23 
Sapulce izziņota 2023.gada 4.Jūnijā 
Sabiedrības biedru skaits – 9 
Sapulcē klātesošo biedru skaits – 8 
Sapulce ir lemttiesīga, jo tajā pārstāvēti 8 biedri. 
Sapulces vadītājs – S.Durdins 
Sapulces sekretāre – I.Jansone-Nagle 
 

Sapulces darba kārtība: 
 

1. 2023.gada aktivitāšu plānojums izejot no pieejamiem līdzekļiem 
2. Aktivitāšu izdevumu apspriešana 
3. LSFP finanšu sadalījums, tāmes apspriešana. 

 
1. Ziņo I.Jansone. 

 
•    Esam saņēmuši vienošanos par LSFP finansējums. Tas ir 2440 eiro. Nav nekādas informācijas no IZM  
•    LKSSA, varam finansējumu negaidīt, viņi paši ir bankrota priekšā, jo nav saņēmusi finansējumu. Viņi vēlas 

palielināt biedru maksas un atsūtījuši rēķinu arī mums.  
•    Grāmatvedības izdevumi par bilanci un 2022.gada grāmatvedību ir – 550,00 eiro 
•    Kādas aktivitātes veicam, kā plānojam finanses? 

 
Diskusija.  
Lēmumi. 

•    Ne mazāk kā 30% t.i. 732 eiro ir jāparedz bērnu un jauniešu aktivitātēm. Kādas tās varētu būt pa tik nelielu 
summu, īsti nav saprotams.  

•    LKSSA vajag informēt, ka neesam sabiedrības biedri, neesam rēķinājušies, ka būs kaut kas jāmaksā, un 
mums pašiem nav naudas, tā kā nekādu maksājumu segt “viņu labā” – nevarēsim!   

•    Grāmatvedība pieprasa 550 eiro, bet no kopējās summas, administratīvajiem izdevumiem varam skaitīt tikai 
488 eiro…   

•    Pārējam aktivitātēm atliek tikai 1220 eiro. Eiropas čempionāts Charleroi (Beļģijā) izmaksā no komandas 
BEZ CEĻA – ja brauc uz 4 dienām – 8400,00 eiro (16 personas), vai 9450,00 eiro, ja brauc uz 5 dienām. Tas 
nozīmētu, ka līdzfinansējums, labākajā gadījumā, no personas uz šo momentu būtu ap 700 eiro. Cik tas ir 
reāli? Sazināties ar spēlētājiem uzdots S.Durdinam, kā līdzšinējam izlases trenerim. 
 
Nolemts, šobrīd nekādus maksājumus neveikt, darbību neplānot. Līgumu ar LSFP slēgt, un lai nezaudētu šo 
naudu, ja būs skaidrs kā veikt tās sadalījumu, 2023. Nepieciešams saprast, vai tiešām šī būs galējā summa, ja 
tā paliek tāda, tad to vieglāk ir atgriezt un darbību nesākt, nekā uzņemties saistības un nevarēt tās segt. 
 

 
Sapulces sekretāre (paraksts)  I.Jansone 
Sapulces vadītājs (paraksts) S.Durdins 
IZRAKSTS PAREIZS 
Biedrība LATVIJAS INLINE HOKEJA FEDERĀCIJA 
 
Rīgā, 2023.gada 14. Jūnijā z.v. 


